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Cathy Clerbaux, Voorzitster ;
Olivier Deleuze, Burgemeester ;
Alain Wiard, Anne Depuydt, Cécile Van Hecke, Tristan Roberti, Jean-Manuel Cisey, Benoît
Thielemans, Jan Verbeke, Schepenen ;
José Stienlet, Philippe Desprez, Martine Payfa, Véronique Wyffels, Guillebert de Fauconval, Jean-
Marie Vercauteren, Didier Charpentier, Jos Bertrand, Martine Spitaels, Michel Kutendakana, David
Leisterh, Michel Colson, Anne Spaak-Jeanmart, Hugo Périlleux-Sanchez, Dominique Buyens, Sandra
Ferretti, Odile Bury, Roland Maekelbergh, Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

Zitting van 19.06.18

#Onderwerp : Interpellatie van Jos Bertrand betrefffende de organisatie van de markten in onze
gemeente.#

Openbare zitting

De informatie aan de bezoekers liet duidelijk wat te wensen over; veel bezoeker wisten niet dat de markt
verplaatst was en vonden niet waar ze dan wel naartoe moesten om hun wekelijkse inkopen te doen.
Mag ik weten op welke wijze de bezoekers van de markt vooraf over de verplaatsing van de markt ingelicht
werden? Omdat een bezoeker niet elke week naar de markt gaat of gaat kijken op de website van de
gemeente om te verifiëren of zijn markt per toeval die week verplaatst is, zijn andere communicaties
aangewezen. De marktkramers kregen een week vooraf, flyers ter beschikking om aan hun klanten te
overhandigen om hen in te lichten over de eenmalige verhuis. Over hoeveel flyers gaat het en werden die
alleen door de marktkramers verdeeld? Was het niet mogelijk om dit ook al eerder te doen? De datum van
het Bloemenfeest is toch al heel lang bekend.
Waren op de zondagmorgen, op de plaats waar normaal de markt doorgaat, andere verwijzingen naar de
veranderde locatie dan enkele A4-tjes (met louter tekst, geen plan) die aan een nadarhek hingen?
Heeft men eraan gedacht dat, rekening houdend met de vorige punten, er bij de bezoekers met betrekking tot
de gewijzigde - ver verwijderde - locatie verwarring zou kunnen ontstaan tussen de nabijgelegen
“Hertogendreef” (Drève des ducs) en “Aartshertogenlaan” (“Avenue des archiducs”)? Heeft men eraan
gedacht om voor de niet gemotoriseerde klanten van de zondagse markt, vervoer te voorzien om hen toch op
een comfortabele wijze naar de verplaatste markt te brengen (of hen op een degelijke wijze in te lichten hoe
ze daar zouden kunnen komen)?
Waarom heeft men de markt niet verplaatst naar een meer nabije locatie?
Is er een evaluatie gebeurd bij de bezoekers die erop hadden gerekend op de markt hun inkopen te doen
voor het verlengde Pinksterweekend?
 
Ook de samenwerking met de marktkramers liep blijkbaar niet van een leien dakje.
Kan de bevoegde schepen mij informeren wanneer de marktkramers geïnformeerd werden over de
verplaatsing van de markt? Is er met hen overleg gepleegd over deze uitzonderlijke verhuis en over de
organisatie van de markt?
Hoe verliep het overleg tussen de dienst cultuur en de dienst economie? Was het niet mogelijk om een deel
van de site zaterdagavond op te ruimen zodat de markt toch op de gebruikelijke plaats kon doorgaan? Bij
mijn weten waren bepaalde marktkramers bereid hieraan mee te werken.
Hoe zit het met de noodzakelijke infrastructuur (vb. elektriciteitsvoorziening) bij verplaatsing van de markt
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naar de aartshertogendreef?
Hoe zit het met de toewijzing van de plaatsen op de alternatieve locatie? Wordt aan de vaste marktkramers
een eigen plaats toegewezen? Zo ja, hoe is dit gebeurd? Zo neen, waarom niet en wat we waren de
gevolgen? Zijn er marktkramers die afgezien hebben van hun deelname aan de wekelijkse markt en zo ja,
hoeveel?
Is er met de marktkramers een evaluatie gemaakt van de verplaatsing van de markt en de wijze waarop die
georganiseerd werd?
 
Wat zijn de plannen van de gemeente wanneer in de toekomst de markt niet op de “klassieke” plaats kan
doorgaan (bv. op zondag 14 oktober e.k., dag van de Gemeenteraadsverkiezingen)? En in welke mate zal
rekening worden gehouden met de “ervaring” van wat op zondag 20 mei is gebeurd?
 
Ik zou ook willen peilen naar het succes van de nieuwe wekelijkse markt op het Keymplein. Een markt heeft
tot doel bij te dragen tot een gezellige sfeer rond een plein, om de bewoners in staat te stellen hun inkopen te
doen, om de plaatselijke economische activiteit te versterken en de bestaande middenstand aan te vullen. Ik
zou daaromtrent enkele vragen willen stellen.
 
Wat is het beleid inzake de selectie van marktkramers voor deze markt? Hoe worden de marktkramers voor
het Keymplein aangetrokken?
Heeft u zicht op de tevredenheid van de bezoekers, de bewoners rond het Keymplein, de lokale
commerçanten en de marktkramers?
Wat vinden de handelaars en commerçanten op het plein van de organisatie van de wekelijkse markt? Wordt
de markt met hen geëvalueerd en zo ja, wat zijn de bevindingen. Zo neen, waarom niet?
 
Intussen zijn er ook nieuwe initiatieven o.a. aan het Kwartelveld en aan de Aartshertogenlaan.
Welke ondersteuning geeft de gemeente aan deze lovenswaardige initiatieven? Zo ja, welke. Zo neen,
waarom niet en wordt er overwogen om dit wel te doen.

De Raad neemt kennis.
27 stemmers : 27 positieve stemmen.

ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitster, 
Cathy Clerbaux

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 20 juni 2018

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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